
Frå: HELGE VATSHELLE <hevat@online.no> 
Send: torsdag 27. august 2020 22:41 
Til: Mikkel Bengtsson 
Emne: Re: 20/46707 Landbrukssak Gbnr 243/1-skadesfellingsløyve 

hjort- vedtak 
 
  

  

Den 23.07.2020 08:32, skrev Mikkel Bengtsson: 

Se vedlegg 

  

Hei. Ser av brev datert 23.07.2020 at felling av skadedyr skulle meldast omgåande. 

Dette har eg dessverre forsømt, og må berre beklaga. 

Eit handyr vart felt ca 25.07. medan kalv har ikkje vore mogeleg å fella. 

Det kan sjå ut som auka trafikk i området i forbindelse med jakta har redusert 

hjortebeitinga noko, men det hadde truleg vore ein fordel om løyve hadde vore gjeve 

noko tidlegare. 

  

mvh Helge Vatshelle 


